
RMG. 0002.12.2021

Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2021

sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
odbytej w dniu

9 grudnia 2021 r. od godz.l504do godx. 1550

w sali konferencyjnej Gminy Skoki.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
XXXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Gminy Skoki

zaplanowanej na dzień 9.12.2021 r,

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.
5. Informacja przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji o działaniach

podejmowanych w okresie między sesyjnym.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

6.1) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjna- wypoczynkowe.
6.2) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

6.3) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi

oraz częstotliwości odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i sposobie świadczenia usług przez punkty selektywnego

zbierania odpadów komunalnych.
6.4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów deklaracji

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej
przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za

pomocą środków komunikacji elektronicznej.

6.5) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości

i porządku na terenie Miasta i Gminy Skoki.
6.6) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi.
6.7) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2022.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.

9. Zakończenie.
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adl.

Otwarcia obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki dokonał Przewodniczący Rady

Miejskiej Gminy Skoki 'Zbigniew Kujawa. Rada Miejska Gminy Skoki, Ucząca 15 radnych,

w obradach brało udział 15 radnych - lista obecności stanowi załącznik m- l do protokołu.

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki jest

prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z

ustawą o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2021 r. póz. 1372 z póżn. zm.). i Statutem

Miasta i Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego z 2020 póz. 1779 z

dnia 24.02.2020 r.).

Następnie Przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmistrza Miasta i Gminy Skoki

Tadeusza Kłosa, Skarbnika Gminy Annę Kałek-Witucką, Sekretarza Gminy Blankę

Gaździak, radcę prawnego Mirosławę Nowakowską, pracowników Urzędu, przedstawicieli

prasy lokalnej.

ad2.

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad

XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki powołano (dot. ustalenia, że każdy

z radnych będzie kolejno pełnił funkcję sekretarza) radnego

Zbigniew Kubicki (15 glosów za).

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Poinformował, że wybrany sekretarz obrad będzie nadzorował prowadzenie protokołu sesji

i ustalał wynild jawnego głosowania.

ad3.

Informacja Sekretarz obrad XXXIV sesji Rady radnego Marek Grzegorzewski

Protokół XXXIV sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest
do wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta i
Gminy oraz na stronie internetowej Urzędu.

Informacja Sekretarz obrad XXXV sesji Rady radnego Stanisław Janecko
Protokół XXXV sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest
do wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta i
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa poinformował, że w

okresie międzysesyjnym reprezentował Radę:

- 11.11.2021 r. uczestnicząc w turnieju strzeleckim KBS w Skokach. Turniej upamiętniający

odzyskania niepodległości oraz wybuch Powstania Wielkopolskiego 1918-1919.
- 11.11.2021 r. - z Burmistrzem Miasta i Gminy Skoki złożył kwiaty pod tablicą na Pl.

Powstańców Wielkopolskich oddając hołd poległym w walce o niepodległość ojczyzny. W
uroczystym złożeniu kwiatów brali udział motocykliści z powiatu wągrowieckiego, w tym
również z gminy Skoki.
- 22.11.2021 r, - uczestniczył w szkoleniu nt. „Regulacji prawnych dotyczących handlu

alkoholem oraz kontroli punktów sprzedaży napojów alkoholowych.
22.11.2021 r. - uczestniczył w bankiecie myśliwskim organizowanym przez

Międzynarodową Radę Łowiectwa i Ochrony Zwierzyny, było to podsumowanie konferencji

pod hasłem "Młodzi i Zrównoważeni w Łowiectwie".
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Przewodniczący statych komisji Rady składali kolejno informacje z między sesy j nej

pracy komisji Rady:

l. Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji Stanisław

Janecko

Komisja odbyła 4 posiedzenia, na których:
- zapoznała się z projektem budżetu Miasta i Gminy Skoki na rok 2022 oraz wydała do niego
opinię,

- wypracowała plan pracy Komisji na rok 2022,
- opiniowała materiały pod obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.
2. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej,

Ochrony Środowiska Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Paweł Grabiński

Komisja odbyła 4 posiedzenie, podczas których:

" spotkała się z Komendantem Policji w Skokach w sprawie bezpieczeństwa i porządku

publicznego na terenie Miasta i Gminy Skoki.
- analizowała projekt budżetu Miasta l Gminy Skoki na rok 2022.

- wypracowała plan pracy Komisji na rok 2022,

- wydała opinie do projektu budżetu na rok 2022,
- opiniowała materiały pod obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.

3. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji Andrzej
Surdyk
Komisja odbyła 4 posiedzenia komisjami, na których:

- analizował projekt budżetu Miasta i Gminy Skoki na rok 2022 r.
- wypracowała opinię do projektu budżetu oraz plan pracy Komisji na rok 2023.
- opiniowała materiały pod obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.
4. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Babrakowski

Komisja odbyła 2 posiedzenie na których:
- wypracowała plan pracy Komisji na rok 2022,
- analizowała wykonanie inwestycji zaplanowanych w 2021 r.

Pkt 6.1)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości

albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjna- wypoczynkowe. Zmiana

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach umożliwiała urealnienie kosztów w
związanych z odbieram i zagospodarowania odpadów z domków letniskowych i

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. W projekcie uchwały
zaproponowano podwyższenie opłaty do stawki 191,90 zł od domku letniskowego na
nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, jest to wzrost o 11,90 zł. W przypadku nie segregowania odpadów stawka

wzrasta czterokrotnie. Wzrost opłaty podyktowany jest wzrostem kosztów odbioru odpadów i
zagospodarowania odpadów.

Rada Miejska Gminy

podjęła
( 15 glosami za)
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Uchwale nr XXXVI/309/2021
w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za
rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej meruchomości wykorzystywanej

na cele rekreacyjna- wypoczynkowe. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu

sesji Rady.

Pkt 6.2)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

Wyjaśnił, że w tym projekcie uchwały uregulowano odbiór odpadów z kolejnego rodzaju
nieruchomości to jest z nieruchomości niezamieszkałej. Proponuje się następujące stawki

opłat: w przypadku pojemnika o pojemości 120 l w wysokości 24,90 zł, za pojemnik 240 ł w
wysokości 49,80 zł, za pojemnik 1100 l w wysokości 228,25 l, za pojemnik 1500 l w
wysokości 311,25 zł, za pojemnik 2500 l w wysokości 518,75 zł, za pojemnik 7000 l opłata
wyniesie 1452,50 zł, za worek o pojemności 120 l w wysokości 18 zł. Poinformował, że

opłata za nie segregowanie odpadów wyniesie czterokrotność opłaty podstawowej.
Radny Leszek Gronowicz

Zapytał czy sklepy wielkopowierzchniowe są w gminnym systemie odbioru i
zagospodarowania odpadów oraz jak wygląda ściągalność opłat z tego tytułu
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Odpowiedział, że sklepy wielkopowierzchniowe są w naszym systemie, ponieważ nie złożyły

oświadczenia o wystąpieniu z niego.
Skarbnik gminy Anna Kalek - Witucka
Wyjaśniła, że ściągalność opłat za odbiór i zagospodarowanie odpadów w tym roku wynosi
ponad 90%, zarówno od nieruchomości zamieszkałych jak i niezamieszkałych.

Radny Leszek Gronowicz

Zwrócił uwagę, że podwyżka opłaty za pojemniki o pojemności 11001 i 1500 l jest za
wysoka, ponieważ wyniesie 400%. Poinformował, że jest za podwyżką, natomiast nie w

takiej wysokości. Zapytał ile na terenie gminy jest pojemników o pojemności 11001 i 1500 l
zadeklarowanych w nieruchomościach niezamieszkałych. Zapytał również, ile gmina zyska

na podwyższeniu opłaty. Stwierdził, że podwyższenie tych opłat wyrządzi szkody w

wizerunku gminy. Gmina będzie postrzegana jako gmma nieprzyjazna przedsiębiorcą.

Podjęcie tej uchwały uderzy w przedsiębiorców, którzy już w znacznym stopniu odczuli
skutki pandemiL Zwrócił uwagę, że pojemniki o takie pojemności są również
wykorzystywane na cmentarzach. Gmina nie wprowadziła programu wsparcia dla

przedsiębiorców, a dodatkowo podnosi opłaty za odpady. Poinformował, że będzie
wnioskował o obniżenie stawki opłaty w stosunku do zaproponowanej w projekcie uchwały w

zakresie opłat za pojemniki 1100 l i 1500 l, w stosunku do pozostałych pojemników nie,
ponieważ nie ma „porównania .
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Wyjaśnił, że ilości pojemników i wysokość opłat, jest ilością zmienną, ponieważ sam
przedsiębiorca zgłasza ilość pojemników do sytemu. Wyjaśnił, że mieszkańcy powinni mieć
dobry wizerunek gminy w tym zakresie, ponieważ przedsiębiorca za pojemnik 1100 l
uiszczał opłatę 6,30 zł, rodzina 4 osobowa korzystająca z tego samego pojemnika musi uiścić

opłatę w wysokości 108 zł. Dopuszczalna masa zaladowcza pojemnika 1100 l to 800 kg,
czyli prawie l t, tona odpadów. Koszt odbiór odpadów zmieszanych na składowisku odpadów

wynosi 780 zł. Wyjaśnił, że cały czas gmina dąży do urealnienia kosztów związanych z
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odbiorem i zagospodarowanie odpadów, jednakże jest ograniczona w tym zakresie ustawowo.

Wskazał, że dla żadnego z przedsiębiorców nie będzie korzystne wystąpienie z gminnego
sytemu, ponieważ żadna firma zewnętrzna nie odbierze odpadów za stawki obowiązujące w

gminnym systemie.

Radny Leszek Gronowicz

Złożył wniosek o przegłosowanie obniżenia podwyżek z 400% do 100 % stawki opłaty za
odbiór odpadów z pojemnika 1100 l i 15001.

Wniosek radnego Leszka Gronowicza

(10 głosami przeciw, 3 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi)

został oddalony.

Rada Miejska Gminy

podjęła
(11 glosami za, 2glosami przeciw, 2 glosami wstrzymującymi)

Uchwate nr XXXVI/310/2021
W sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Wyjaśnił, że w tym projekcie

uchwały uregulowano odbiór odpadów z kolejnego rodzaju nieruchomości to jest z
nieruchomości niezamieszkałej. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji

Rady.

Pkf 6.3)

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka
Przedstawił zmiany w uchwałę dotyczącej szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz częstotliwości odbierania odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie świadczenia ushig przez punkty

selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Odczytał treść zmian proponowanych w

projekcie uchwały.

Rada Miejska Gminy

podjęła
(15 glosami za)
Uchwale nr XXXVI/311/2021
w sprawie zmieniany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania odpadów komunahiych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz częstotliwości odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie świadczenia usług przez punkty

selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Podjęta Uchwala stanowi załącznik nr 4 do

protokołu sesji Rady.
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Pkt 6.4)
Obrady opuścił radny Paweł Grabiński.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały dotyczycącej zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków
komunikacji elektronicznej. Projekt dotyczy wyłącznie zmiany we wzorach deklaracji dwóch
rodzaju nieruchomości to jest niezamieszkałych oraz nieruchomości wykorzystywane na cele

rekreacyjne. W przypadku deklaracji dotyczącej nieruchomości niezamieszkały do wzoru

deklaracji wprowadzono kolumnę 5, w zakresie informacji o ilości wywozu w miesiącu z
nieruchomości. W przypadku domków letniskowych oraz nieruchomości wykorzystywanych

na cele reakcyjna-wypoczynkowo, zmianie uległy jedynie nazewnictwo wprowadzając zapis:

ryczałtowa stawka opłaty za rok od domku letniskowego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
Zapytał od kiedy projekt uchwały wchodzi w życie oraz w jakim terminie należy złożyć
deklarację.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Odpowiedział, że podjęta uchwała zacznie obowiązywać od 01.03.2022 r. informacja o

obowiązku złożenia nowej deklaracji zostanie przekazana pisemnie do właścicieli Jedynie
dwóch rodzajów nieruchomości tj. nieruchomości zamieszkałych oraz domków letniskowych

oraz wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

Rada Miejska Gminy

podjęła
( 14 głosami za, l radny nieobecny)
Uchwale nr XXXVI/312/2021

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji Rady.

Pkt 6.5)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Skoki. Regulamin musi być zmieniony w
związku z wcześniej podjętą uchwałą w sprawie zmieniany szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz częstotliwości odbierania odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie świadczenia usług przez punkty
selektywnego zbierania odpadów komunalnych. W związku z powyższym należy
wprowadzić analogiczne zapisy w uchwale dot. Regulaminu utrzymania czystości i porządku

na terenie Miasta i Gminy Skoki co w podjętej uchwale.
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Rada Miejska Gminy

podjęła
( 14 glosami za, l radny nieobecny)

Uchwalę nr XXXVI/313/2021
w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na

terenie Miasta i Gminy Skoki. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji
Rady.

Pkt 6.6)
F

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami

komunalnymi z dochodów własnych niepo chodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi. Wyjaśnił, że trudno jest zbilansować system odbioru i

zagospodarowania odpadów komunalnych, wpływające opłaty nie pokrywają w całości
kosztów. Wydatki są wyższe niż dochody. Projekt tej uchwały umożliwia finansowanie z

kosztów systemu gospodarki odpadami z dochodów własnych. Jednakże co do zasady system
gospodarki odpadami powmlen się samo bilansować.

Rada Miejska Gminy

podjęła
( 14 glosami za, l radny nieobecny)
Uchwale nr XXXVI/314/2021
w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Podjęta Uchwała stanom załącznik nr 6 do protokołu sesji Rady.

Pkt 6.7)
r

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2022. Projekt uchwał jest
powieleniem corocznych uchwal zapobieganie bezdomności oraz opieki dla bezdomnych

zwierząt. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2022, obejmuje swoim zakresem realizację takich

zadań j ak:
l) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie;
3) odławianie bezdomnych zwierząt;
4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt;
5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;
6) usypianie ślepych miotów;
7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich;

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z
udziałem zwierząt.

Zgodnie z art. 11 a ust. 7 ww. ustawy projekt Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2022 został

przesłany do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Wągrowcu,
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Towarzystwu Opieki nad Zwierzętami w Polsce Okręg w Poznaniu - Oddział w Kłecku oraz

dzierżawcom i zarządcom kół łowieckich znajdujących się na terenie Gminy Skoki. W celu
zapewnienia miejsca dla bezdomnych zwierząt gospodarskich z terenu gminy w projekcie

uchwały wskazano gospodarstwo położone w Potrzanowie przy ul. Stare Potrzanowo 10. W

czasie przeznaczonym na opiniowanie projektu uchwały zmianie uległ adres wskazanego

gospodarstwa rolnego na Potrzanowo, ul. Szkolna 5, prowadzone przez tego samego
właściciela.

Radny Andrzej Surdyk
Złożył apel o upowszechnieniu informacji w sprawie możliwości adopcji zwierząt
przebywających w schronisku z gminy Skoki. Działania te wypłyną na ilość zwierząt w
schronisku oraz obniżenie kosztów ponoszonych przez Gminę.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Wyjaśnił, że na stronie intemetowej Miasta i Gminy Skoki jest informacja o możliwości
adopcji zwierząt. Wskazał, że w tym miesiącu przekazano 4 psy do adopcji. Obecnie w

schronisku jest 13 zwierząt z terenu naszej gminy.

Rada Miejska Gminy

podjęła
( 14 glosami za, l radny nieobecny)

Uchwale nr XXXVI/315/202ł
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2022. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 7 do

protokołu sesji Rady.

Pkt 7. Interpelacje i zapytania radnych -~ nie złożono.
Pkt 8. W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali:
Radna Wiesława Surdyk - Ferfsch

Poinformował, że w najbliższą sobotę od godziny 8.00 do 12.00 i od 17.00 do 20.00 na
targowisku w Skokach odbędzie z się kolejny Jarmark Bożonarodzeniowy. Wyjaśniła, że w
związku z obostrzeniami sanitarnymi nie można zorganizować tej imprezy w hali

widowiskowo-sportowej Szkoły Podstawowej w Skokach. Dochód z jarmarku zostanie

przeznaczony na zakup paczek świątecznych dla osób oraz rodzin potrzebujących. Podczas
imprezy będzie przeprowadzona również zbiórka na rzecz Olgi z Kiszkowa. Poinformowała,

że udało się zebrać środki na zakup leku dla dziewczynki, ale niezbędna będzie również dhiga
i kosztowna rehabilitacja.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
Prosił o infonnację w zakresie szczepień przeciwko Covid-l9 prowadzonych na terenie

gminy Skoki.
Inspektor ds. obsługi rady Katarzyna Przybysz

Poinformowała, że szczepienia odbędą się w najbliższą sobotę na targowisku. W tym tenninie
nie ma konieczności rejestracji, można „przyjść z marszu". Poczekalnią dla osób chcących się
zaszczepić będzie w Restauracji Moraś. Osoby zainteresowane szczepieniem w innym

terminie muszą rejestrować się telefonicznie poprzez infolinię 989 lub telefonicznie w
podmiocie medycznym Obst Ambulans. W pozostałych terminach ambulans stacjonuje przy
hali widowiskowo-sportowej w Skokach.
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9. Zakończenie.

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji Przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Gminy
w Skokach zamknął dnia 9 grudnia 2021 r. o godz. 15 .

Przewodtdc^ąpy Rady
Miejskiej ^rminy Skoki

ngmew Kuj^waJ
Protokolant

(Ka^rz^aPrzy^ysz)
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